
Vandalizem
Zadnjič sem na televiziji gledala oddajo, v

kateri je bilo govora o onesnaževanju zraka
in življenjskega okolja nasploh, o tem, da bi
mcrali Ijudje bolj paziti na naravo in na oko-
lico. Vidite, res je treba vzgajati ljudi. Pred
vojno je bila Ljubljana — bela, danes ni več.
Nekajkrat sem bila na potovanju po inozem-
stvu, ko pa sem se vračala, sem šele opazila,
kako smetna in umazana je naša Ljubljana in
tudi drugi kraji, sicer po naravi pravi biseri.
Naša ulica je bila pred vojno popolnoma ne-
pomembna, vendar je biila vsako leto štirikrat
opleta, pometena in očiščena. Sedaj pa smo
imeli veliko let pravo jezero, tako da še iz hi-
še nisi mogel priti. Potem se neke jesenske
noči pripelje avto s prikolico, polno raznih od-
padkov, saj, železa, opeke in druge navlake
ter začne vse to stresati v naš bajer. Slučajno
sem tega voznika videla skozi okno ter ga s
pomočjo sosedov pregnala. No, na številne
prošnje, proteste in nerganja je cestno pod-
jetje pred meseci vgradilo dva jaška na tem
delu ulice in sedaj vsaj jezer in poplav nima-
mo več. Toda ta idila ni dolgo trajala — zo-
pet se je našel kulturen človek in za živo me.io
stresel poln avto raznih odpadkov in smeti.
Kako bi tem vandalom stopili na prste?
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Povprašali smo za mnenje naše komunalne
nadzornike. Tudi oni poznajo primere divjih
odlagališč, toda sami so skorajda nemočni, saj
jih je premalo, da bi nadzorovali vse divjc
»smetarje«. Kazni za takšno početje so se v
zadnjem času precej poostrile, vendar pa brez
pomoči občanov, ki naj bi sporočali številkc
avtomobilov teh vandalov ali celo njihova
imena, če jih poznajo, komunalni nadzorniki
ne morejo veliko storiti. Zato pozivamo vse
občane: pazite na divje odlagalce, zapišite si
številko avtomobila, če svoje nečedne posle
opravljajo kar s prevoznim sredstvom (morda
celo s kamionom). Podatke bomo posredovali
nadzornikom in storilce tudi zapisali v Tri-
buni.


